
Do ciljev z lastnim
delom
Pogovor z Atešom Čerinom, predsednikom
izvršnega sveta občinske skupščine

»Ce ocenjujemo nase go-
apodarjenje v preteklem letu,
lahko reiemo, da imamo ugo-
den položaj za Start v novo leto
1985. Skoraj v celoti smo izpol;
nili ali celo prekorafiili zairta-t
ne cilje.« |e pred novim letom
povedal za -Zbof občanov«
Ales Čerin, predsednik izvrsne-
ga sveta skupsiine občine.

»Druzbeni proizvod smo
realno povečali za 3.7 odstot-
ka, ravno tako optimizem vliva
rast industrljske prolzvodnje,
ki se je v desatih mesecih po-
večala za S odstotkov, torej za
tri več, kot amo načrtovali v re-
soluciji, spremenil pa se )e tudl
trend padanja ekonomčnosti
gospodarjenja, ki je bil v prejs-

njih letih negatlven. Ugodna so tudi delitvena fazmerja v prid
akumulacije a istočasno nezadovoljiva glede na osebne dohodke,

Lki so letos bill realno za 4 odstotke nižji kot v letu 1983. Edino kar
• p prl tem pozitivnega je dejslvo. da ni več tako ofiitnega razko-
•raka osebnih dohodkov med gospodarstvom In regospodar-

etvom,« poudarja Ale* Čerin.
•Razen oMbnih dohodkov je se nekaj drugih vpraianj, ki niso

bila rasana tako, kot smo »i zamislili. NaCrtovanega izvoza, ki naj
bi rasel po stopnji 18 odstotkov, ne bomo uresničili in naj izvoz
bo ostal na ravni leta 1983. Vzroke za to moramo iskati tudi v tem,
da »mo v obfiini v preteklih letih povečevali izvoz za pelino vsako
leto, in pa to, da so naae delovne organizacije dokončale vrsto del
na Bllznjem vzhodu.

Kaze, da tmo bill presmeli pri načrtovanju izvoza v občini kot
taki, saj so občinski plani bili v razkoraku s plani združenega dela,
ki so zastavljeni nekoliko nižje in tudi usklajeni v okviru SISEOT.«

Ko je Ale* Čerin razfilenjeval gospodarske rezultate, je zlasti
poudaril, da ob devetmesefinlh obraiunih v obiini praklično ni
bilo izgubarjev. No, da ne bi bill čisto brez njih, so poskrbeli v
-Laguni", kjer se z izgubaml oiepajo ze dalj časa, a so kot kaže v
zadnjem tatu le nasll pod novim vodstvom pravo pot, kako zau-
•taviti njihovo naraManje in |ih postopno tudi odpravitl.

In kaj bo novega v prihodnjem letu?
-V srednjeročnem planu smo načrtovali vrsto investicij. med

katerlmi )e mnogo pomembnih. takih, ki naj bi prispevale k pre-
»truktunranju gospodarstva,- pravl predMdnlk občinakega izvra-
nega sveta. -2al )ih bomo uresnlfilll do konca planskega obdobja
le dobro polovlco.

Med pomembnejiim! Investlcijaml. kl imo jit-i ze zadeli uresnlCe-
vatl oziroma bomo z njlml pričell v letu 1985 |e lzgradn|a »tovarna
knjig« Mladineke kn|lge, Dlnos, SMELT, Belinka In pa UNIS T08.
ki bo zgradil na Črnučah novo tovarno za montazo In preizkus
tran»portnih »istemov. Tu ja se nov obrat Termlke za izdelavo in
montazo novlh izolacijskih elementov, ki bo tud! na Črnučah in pa
nov prodajnl paviljon navtične opreme, kl ga načrtuje Slovenija-
I M . Marcator - Mednarodna trgovlna pa bo zgradil poslovnl cen-

uter. Bogata|ii bomo tudl za novo letalo DC 9, katerega nakup
' naCrtuje lnex Adrla,- |« Alet Čerln naatal neka) na|pomembnejtlh

Inveaticij v lelu 1986.
Ko Je ocen|eval pogoje gotpodar|an)a v prlhodn|em letu. Je

poudaril, da bodo tl nadaljavanje iatosn|ih, tore) prav nlč vzpod-
budnl. Oanovno IzhodiaCe bo vsam moralo bltl izpolnltev obvaz-
no»tl do tujine in uitrazen davlznl suflcit, ki ga bo mogoč« ustva-
ritl le * poveianjem Irvozno u(mer|ene prolzvodnje.

V obClnl «mo tl zadali za lato 1985 trl osnovna cil|a. Prvl j«
nadal|n|a rast konvertibllnega Izvoza prl iemer na| bl se za 6
odatotkov povečal tud uvoz, v kar \e vkljufien tudi uvoz oprama, kl
|« nujna, £• n« žellmo gospodarako *• bolj zaosta|atl za razvltim
avatom.

Nadalja na| bl M v obClnl poveCala lndu»trl|ska prolzvodn)a za
tri odatotk«, trat)l cllj pa ]e smotrna uporaba akumulaclje za pre-
•trukturiranja gotpodarttva. Zdruzeno delo naj bl akumulacl|o
porabilo za poaodobltav prolzvodnja, odpravljanja ozklh grl in
uvajanja novlh tehnologl|.

Ale* Čerln |e povadal tt, da ao druzbana dajavnosti doMgla
•podnjl rob, zato bo položa) teh dejavnoati za uresničevanje njl-
hovih programov nekollko ugodnejtl.

Med pomembne|4im nalogaml, ki na» Sakajo pa )• tudl priprava
•rednjaroCnh planov In usmeritev.

Alai čerln je ob koncu pogovora, v katarem Je nanlzal ae vrsto
pomambnih nalog, kl stoje pred naml, omenll, da bl morall vsi ml
biti nekollko manj kritlCni do uspehov, ki jlh dosegamo. V prete-
klem letu »mo kljub vsemu dosegll nekaj pozitlvnih premlkov, ki
dokazujejo, da M počaai le prebljamo iz najhujse krize. Zato bi
blla najvačja napaka, č« bl zapadll v apatijo in defetlzem ter ne bi
vldell cll|av, kl ao prad nami. Ta cllje pa bomo lahko doMgli le z
laatntm d«lom. A.Drnovšek


